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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 
 
 

Proces – Verbal 
încheiat în data de 30.07. 2010 în 

şedinţa ordinară a  Consiliului Judeţean Timiş 
 
 
 

Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă anunţ că sunt 

prezenţi un număr de 30 consilieri judeţeni din 36 consilieri judeţeni în funcţie. Lipsesc 
domnii consilieri Bologa Gheorghe, Cutu Dorin, Gaita Oana, Milutinovici Emilia, Negoiţă 
Adrian şi Spătaru Elisabeta.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 179/23.07.2010 a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea 
consiliului judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Vă prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei  
 
1) - Întrebări, interpelări. 
2) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea variantei de ocolire Timişoara Sud, 

potrivit proiectului „Asistenţă tehnică pentru elaborarea Studiului de 
Fezabilitate, Proiectului Tehnic, Detaliilor de Execuţie şi Documentaţiei de 
Atribuire pentru variantele de ocolire Bârlad şi Timişoara Sud”. 

3) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea realizării documentaţiilor tehnice pentru 
unele obiective prevăzute în proiectul de investiţii „Recuperarea valorilor de 
cult”.  

4) -  Proiect de hotărâre pentru aprobarea Normativelor privind dotarea cu 
autovehicule şi consumul lunar de carburanţi.  

5) -  Proiect de hotărâre privind modificarea anexei la Hotărârea CJT nr. 44/2009 
privind aprobarea închirierii unor spaţii din subsolul imobilului situat în 
Timişoara, Bd. Victor Babeş nr. 21.  

6) -  Proiect de hotărâre privind prelungirea dării în folosinţă a unor spaţii din 
imobilul situat în Lugoj, str. Timişorii nr. 27-33 către Poliţia Comunitară Lugoj.  

7) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea Conceptului pentru dezvoltarea, 
modernizarea  şi valorificarea potenţialului economic şi de agrement al 
Aeroportului utilitar „Cioca” Timişoara.  

8) -  Proiect de hotărâre privind solicitarea aderării la Asociaţia „Baschet – Club 
Timişoara”.  

9) -  Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului Judeţean Timiş 
în Consiliile de Administraţie ale unor unităţi spitaliceşti din Judeţul Timiş.  

10) - Diverse.  
 
 Dacă  mai sunt şi alte completări la ordinea de zi?  Dacă nu, vă supun la vot 
ordinea de zi prezentată.  
 Consiliul judeţean Timiş, respectiv Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 
Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  
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Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorhe, Cojocaru Silvia, 
Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Hehn 
Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin,  
Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu 
Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate 
ordinea de zi prezentată. 

Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 
aprobării procesul  - verbal al şedinţei ordinare din 28 iunie 2010. 

Consiliul judeţean Timiş, respectiv Consiliul judeţean Timiş, respectiv Constantin 
Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae 
Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  
Viorel – Gheorhe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, De Maio Leontin 
Nicolae, Eftimie Mariana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Moza  
Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin,  Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă 
Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru 
Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch 
Cătălin a aprobat în unanimitate procesul verbal al şedinţei ordinare din data de 28 iunie 
2010.  

 
 

Punctul nr. 1 - Întrebări, interpelări. 
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

Potrivit celor stabilite la şedinţa anterioară s-a comunicat tuturor consilierilor 
judeţeni o informare privind stadiul realizării Deponeului ecologic de la Ghizela. 

Dacă sunt alte întrebări sau interpelări. 
 
 

Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
 Este adevărat că avem situaţia privind stadiul lucrărilor de execuţie şi gradul de 
realizare al acestora este cu 20% mai mic, iar din punct de vedere financiar nu 
corespunde cu complexitatea lucrărilor.  Există un semn de întrebare asupra termenului 
final de punere în execuţie.  
 Din câte am înţeles de săptămâna viitoare o firmă va prelua atribuţiile şi aş dori 
ca această firmă să prezinte un program de recuperare a întârzierilor astfel, încât, la 
sfârşitul lunii septembrie să poată fi funcţional.  
 De asemenea, aş vrea să ştiu dacă domnul vicepreşedinte Adam Crăciunescu 
are atribuţii scrise sau domnia sa a făcut din proprie iniţiativă această situaţie.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Domnul vicepreşedinte Adam Crăciunescu are ca sarcină de serviciu şi aceste 
atribuţii pe lângă  cele care îi revin în calitate de vicepreşedinte al  Consiliului judeţean 
Timiş.  Eu, ca şi preşedinte al consiliului judeţean şi, în calitate de ordonator principal de 
credite,  pot hotărâ acest lucru. 
 
 Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
 Dar aţi dat în scris aceste atribuţii? 
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Când dumneavoastră veţi fi preşedinte al consiliului judeţean puteţi da sarcini în 
scris.  
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 Pe de altă parte, trebuie să vă informez că am avut o perioadă grea şi întârzierile 
la deponeu s-au datorat ploilor care au căzut foarte mult în ultima vreme şi care au 
împiedicat executarea lucrărilor. 
 
 Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 
 Dacă tot ne-aţi pus la dispoziţie aceste informaţii aş vrea să vă rog ca în plenul 
următor, poate în cel din luna august nu se poate dar măcar în cel din luna septembrie  
să ne puneţi la dispoziţie un material din care să reiasă care sunt toate instituţiile 
subordonate consiliului judeţean, care sunt directorii acestora, care sunt directorii 
interimari pentru din câte observ cam în fiecare lună punem câte un director.  
 Aş vrea să ştiu care sunt directorii interimari şi pe ce termen sunt aceştia.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Nu este un secret pentru nimeni că am avut discuţii pentru aprobarea 
organigramei consiliului judeţean şi a organigramelor tuturor instituţiilor subordonate 
acestuia.  Prin urmare, vă vor fi prezentate numele tuturor celor care conduc aceste 
instituţii.  
 Propunerea pentru discutarea acestor organigrame a fost plenul din 12 august 
2010.  Prin urmare, aş vrea să vă fac invitaţia  ca, marţi, 3 august 2010, să aibă loc în o 
şedinţă reunită a tuturor comisiilor de specialitate în care să se discute şi analizeze  
aceste organigrame . În şedinţa comună a tuturor comisiilor de specialitate discuţiile vor 
fi legate de organigrame şi de buget.  
 În consecinţă vă rog să participaţi marţi la şedinţă pentru a putea să ne 
prezentăm la Bucureşti, în 5 august, în vederea avizării organigramei, după ce aceasta 
a fost avizată, în prealabil, de comisiile de specialitate ale consiliului judeţean.  
 Dacă doriţi , putem fixa  de pe acum ora la care, marţi,  să înceapă şedinţa 
reunită a comisiilor de specialitate.  Observ că toţi preşedinţii comisiilor de specialitate 
sunt de acord ca şedinţa reunită a comisiilor de specialitate să aibă loc marţi, la ora 
14,00, în sala mare a Consiliului Judeţean Timiş.  
 
 Domnul vicepreşedinte Liviu Borha 

Dacă am stabilit că marţi la ora 14, 00 se vor întâlni comisiile de specialitate în 
şedinţă comună aş dori ca luni să primim materialele pentru a avea timp să le analizăm 
astfel încât la şedinţa de marţi să ştim despre ce este vorba.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, luni puteţi ridica materialele de la doamna Cîrjoi Valentina.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Ce înseamnă avizare de la Bucureşti? 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Conform legii organigramele trebuie avizate de Agenţia Naţională a Funcţionarilor 

Publici.  
 
Domnul Petrişor Nădăştean -  secretar al judeţului Timiş,  
Nu putem duce la Bucureşti organigramele tuturor instituţiilor publice de interes 

judeţean din subordinea Consiliului judeţean Timiş fără a fi avizate în prealabil de 
comisiile de specialitate ale  Consiliului judeţean Timiş.  

Conform Legii nr. 188/1999 – privind Statutul funcţionarilor publici – orice 
modificare în structura organigramelor instituţiilor se avizează de ANFP  care ţine, de 
asemenea, atât  evidenţa tuturor funcţiilor publice cât şi modificarea acestora.  
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Prin urmare, noi nu dorim să mergem la Bucureşti înainte de a obţine avizul 
dumneavoastră. Noi ne dorim să obţinem avizul dumneavoastră şi apoi să mergem la 
Bucureşti, astfel, încât, în data de 12 august, în plenul consiliului judeţean să putem 
aproba organigramele.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Trebuie specificat că nu se supune aprobării ci doar avizării, în contextul 

respectării legilor. Aprobarea o dăm doar noi.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Dacă nu obţinem avizul de la Bucureşti, ne mai întâlnim odată? 
Ar trebui să avem în vedere ce s-a întâmplat la Arad şi de aceea aş dori să ni se 

prezinte  situaţia  tuturor instituţiilor care intră în cadrul ordonanţei respective.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu avem nici o instituţie în această situaţie.  Toate instituţiile de cultură sunt 

înfiinţate prin alte acte normative (Teatrul Merlin, Biblioteca Judeţeană şi Muzeul 
Banatului)  şi nu sunt teatre sau filarmonici. Ordonanţa respectivă se referă doar la 
teatre şi filarmonici, iar Consiliul judeţean Timiş nu este prezent în această situaţie.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Da, dar nu vrem să avem situaţia din Arad şi să repetăm greşeala făcută de 

domnul primar din Arad.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu ştim dacă este o greşeală sau nu. Cine spune? 
 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
O spune Domnul Prim-Ministru.  
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 

 Aş vrea să-l rog pe domnul director Mirel Gheorghe să ţină cont de sugestiile 
mele făcute în şedinţele anterioare pentru că transportul elevilor este o prioritate.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

Domnul director Mirel Gheorghe a ţinut cont de sugestiile dumneavoastră, situaţia 
transportului şcolar  este o prioritate.  

 
 
Punctul nr. 2 – Proiect de hotărâre privind aprobarea variantei de ocolire 

Timişoara Sud, potrivit proiectului „Asistenţă tehnică pentru elaborarea Studiului 
de Fezabilitate, Proiectului Tehnic, Detaliilor de Execuţie şi Documentaţiei de 
Atribuire pentru variantele de ocolire Bârlad şi Timişoara Sud”. 
 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost analizat în Comisia de urbanism, Comisia pentru administraţie 

publică şi Comisia economică. Toate comisiile au optat pentru varianta nr.1 din proiect. 
Dacă sunt discuţii ? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş respectiv Consiliul judeţean Timiş, respectiv Constantin 

Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae 
Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  
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Viorel – Gheorhe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, De Maio Leontin 
Nicolae, Eftimie Mariana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Moza  
Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin,  Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă 
Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru 
Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch 
Cătălin a aprobat în unanimitate proiectul de hotărâre.  

Înainte de a trece la următorul punct de pe ordinea de zi, aş dori să fac câteva 
precizări.  În primul rând aş vrea să mulţumesc tuturor colegilor din consiliul judeţean, 
respectiv celor de la urbanism şi celor din partea tehnică, pentru documentaţia şi soluţia 
adoptată.  Trebuie subliniat faptul că s-a adoptat o poziţie corectă şi Guvernul a înţeles 
poziţia noastră şi a aprobat varianta nr. 1.  Aceasta este soluţia optimă. Guvernul 
continuă ceea ce  a început cu judeţul Timiş, respectiv construirea centurii.  

 
 
Punctul nr. 3 – Proiect de hotărâre privind aprobarea realizării 

documentaţiilor tehnice pentru unele obiective prevăzute în proiectul de investiţii 
„Recuperarea valorilor de cult”. 

Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, Comisia pentru cultură, 
învăţământ, tineret şi sport şi Comisia economică. 

Dacă sunt discuţii ? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre  
Consiliul judeţean Timiş, respectiv Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  
Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorhe, Cojocaru Silvia, 
Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Hehn 
Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin,  
Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu 
Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate 
proiectul de hotărâre.  
 
 

Punctul nr. 4 – Proiect de hotărâre pentru aprobarea Normativelor privind 
dotarea cu autovehicule şi consumul lunar de carburanţi. 
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică, iar 
Comisia economică a propus ca la Direcţia de Prestări Servicii să nu intre în cotă 
consumul de carburanţi pentru lucrările contractate. 

Întrucât, Normativul de consum anterior trebuie redus cu 50%, potrivit art. II din 
Ordonanţa de urgenţă nr.55/2010, nu se poate face excepţie de la prevederile legale. În 
speţă, însă, discutând despre executarea unor lucrări în măsura în care se contractează 
lucrări care depăşesc consumul normat, lucrările se vor executa urmând a se achita de 
către beneficiari costul combustibilului. 

Dacă sunt discuţii ? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca  
Nu aş vrea ca pentru lucrările care se contractează combustibilul să se 

socotească în cota ci în costul lucrărilor să fie introduse şi cheltuielile  combustibilului. 
Nu trebuie să se intre în cota alocată atunci când se contractează lucrarea şi 
beneficiarul trebuie să achite combustibilul.  
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Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Noi trebuie să aprobăm normativele  de consum. În contractul de execuţie nu se 

pune problema cotei de combustibil pentru  lucrare, toate maşinile din cadrul Direcţiei de 
Prestări Servicii trebuie să intre pe normative, iar ce se foloseşte pentru lucrarea 
contractată se decontează pe cuantumul lucrării.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş, respectiv Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  
Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorhe, Cojocaru Silvia, 
Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Hehn 
Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin,  
Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu 
Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate 
proiectul de hotărâre.  
 
 

Punctul nr. 5 – Proiect de hotărâre privind modificarea anexei la Hotărârea 
CJT nr. 44/2009 privind aprobarea închirierii unor spaţii din subsolul imobilului 
situat în Timişoara, Bd. Victor Babeş nr. 21.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru sănătate şi protecţie socială şi 
Comisia pentru administraţie publică. În Comisia economică s-a propus vânzarea 
spaţiilor.  

Rog Comisia economică să susţină propunerea. 
Dacă sunt discuţii ? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Propunerea s-a făcut pentru că nu se făcea închirierea. Spaţiile respective sunt 

mult degradate şi necesită reparaţii. Nimeni nu vrea să investească în ele şi de aceea 
cred că este mai bine să le  vindem.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Cred că ar trebui să parcurgem două etape.  
În prima etapă să mergem pe închiriere. În cazul în care închirierea nu se 

realizează să trecem la cea de-a două etapă, respectiv pregătirea pentru vânzare după 
ce se realizează evaluarea acestora.  
 

Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
 Da, e bine să facem şi aşa cum spuneţi dumneavoastră, în două etape, dar cei 
care închiriază trebuie să ştie sigur că spaţiile se vor vinde. 
 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Interesul nostru este să avem cât mai multe venituri. Veniturile imediate nu le 
putem obţine decât prin închiriere, iar veniturile ulterioare le obţinem prin vânzare.  
  
 Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
 Propunerea Comisiei economice a reieşit din faptul că de mai bine de un an nu 
am reuşit să închiriem aceste spaţii, iar propunerea Comisiei de administraţie s-a referit 
la modificarea chiriilor.  
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 În anul 2009 au fost efectuate două licitaţii pentru închirierea acestui imobil dar 
nu s-a prezentat nimeni, iar pentru modificarea procedurii de licitaţie este necesară 
modificarea anexei la Hotărârea CJT nr. 44/2009.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Prin urmare, din discuţiile avute, reies trei amendamente. 1) – închirierea – 
conform proiectului iniţial; 2) – vânzare – conform propunerii venite din partea Comisiei 
economice şi 3) – închiriere şi vânzare.  
 
 Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 
 Propunerea de închiriere şi vânzare poate fi viabilă dacă în proiectul de hotărâre 
apare închiriere cu posibilitatea de vânzare în termenul stabilit de noi. 
 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, dar trebuie să vedem care este valoarea acestora în cazul în care le vom 

vinde.   
 
 Domnul  consilier judeţean Viorel Coifan 
 E corect să stabilim termenul însă în paralel trebuie să declanşăm şi procedura 
de evaluare.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Consider că este foarte greu să găsim chiriaş în aceste situaţii, dar dacă vom 

face în paralel cu închirierea şi procedura de evaluare în vederea vânzării cred că avem 
mai multe şanse.  

 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş 
Anul trecut am aprobat prin hotărâre să facem închirierea acestor spaţii. Acum se 

doreşte o nouă licitaţie. Dacă se pune problema de vânzare trebuie să renunţăm la 
acest proiect de hotărâre şi să iniţiem un nou proiect de hotărâre pentru vânzare pe 
procedura specială conform cu prevederile OG nr. 110.  

Prin urmare ori se acceptă închirierea, ori nu votaţi acest proiect de hotărâre şi 
stabiliţi să promovăm un alt proiect de hotărâre pentru vânzare.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Putem da un termen pentru închiriere data de 01 octombrie, iar dacă închirierea 

nu se realizează putem trece la faza a doua.  
Ţintă pentru închiriere sunt cei care sunt interesati de locaţiile respective.  
 
Domnul  consilier judeţean Viorel Sasca 
Chiar dacă reuşim să închiriem acele spaţii tot trebuie să promovăm un proiect 

de hotărâre pentru vânzarea lor.  
 
Domnul consilier judeţean Munteanu Sorin  
Aveţi certitudinea că se vor vinde aceste spaţii? 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Părerea mea este că, ori aşteptăm termenul de închiriere – data de 01 octombrie, 

ori renunţăm azi la proiectul de hotărâre şi declanşăm procedura pentru evaluare şi 
vânzare.  

Prin urmare, retragem proiectul de hotărâre de pe ordinea de zi şi cerem 
executarea procedurii de evaluare.  
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Domnul consilier judeţean Viorel Matei 
Problema este dacă proprietarii de acolo sunt interesaţi să cumpere spaţiile 

respective.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
În consecinţă, propun să renunţăm la proiectul de hotărâre şi să cerem Serviciului 

Administrarea Patrimoniului să declanşeze procedurile pentru vânzare astfel încât să 
putem discuta în plenul din luna septembrie.  

Dacă sunt şi alte observaţii? 
Dacă nu, vă supun la vot amendamentul .  
Consiliul judeţean Timiş, respectiv Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  
Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorhe, Cojocaru Silvia, 
Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Hehn 
Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin,  
Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu 
Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate 
amendamentul.  

 
 
Punctul nr. 6 – Proiect de hotărâre privind prelungirea dării în folosinţă a 

unor spaţii din imobilul situat în Lugoj, str. Timişorii nr. 27-33 către Poliţia 
Comunitară Lugoj. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Proiectul are două amendamente, respectiv Comisia economică a propus 

prelungirea dării în folosinţă pe 1 (un) an, iar Comisia pentru administraţie publică a 
propus închirierea. 

Precizăm că Poliţia Comunitară Lugoj este, un serviciu public în subordinea 
Consiliului local al municipiului Lugoj ale cărui cheltuieli sunt suportate din bugetul 
municipiului. În aceste condiţii nu credem că este oportună suportarea unor cheltuieli 
suplimentare care ar rezulta din închiriere. În plus, aspect deosebit de important, 
închirierea se face prin licitaţie publică, situaţie în care Poliţia comunitară este posibil să 
rămână fără sediu pentru desfăşurarea activităţii. 

Dacă sunt discuţii ? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Este un serviciu în sprijinul comunităţii şi este normal să le acordăm încă un an.  
 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
În aceste condiţii, retrag amendamentul Comisiei de administraţie publică.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Se supun la vot  amendamentul Comisiei economice.  
Consiliul judeţean Timiş, respectiv Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  
Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorhe, Cojocaru Silvia, 
Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Hehn 
Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin,  
Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu 
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Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu 
Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate 
amendamentul  

Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, respectiv Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  
Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorhe, Cojocaru Silvia, 
Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Hehn 
Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin,  
Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu 
Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate 
proiectul de hotărâre.  
 
 

Punctul nr. 7 – Proiect de hotărâre privind aprobarea Conceptului pentru 
dezvoltarea, modernizarea  şi valorificarea potenţialului economic şi de agrement 
al Aeroportului utilitar „Cioca” Timişoara. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, Comisia pentru 

administraţie publică şi Comisia economică. 
Dacă sunt discuţii ? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş, respectiv Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  
Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorhe, Cojocaru Silvia, 
Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Hehn 
Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin,  
Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu 
Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate 
proiectul de hotărâre.  
 Ca o observaţie aş dori să adaug că reprezentanţi din rândul consilierilor judeţeni 
alături de colegii din aparatul tehnic vor face parte din comisia care va urmări acest 
proiect.  
 Prin urmare, componenţa comisiei va fi alcătuită din  domnii consilieri judeţeni 
Viorel Coifan,  Traian Stancu, Dorin Hehn şi Suciu Marcel împreună cu reprezentanţi din 
cadrul Serviciului Administrarea Patrimoniului şi Serviciul Investiţii şi Programe 
Comunitare.  
 
 

Punctul nr. 8 – Proiect de hotărâre privind solicitarea aderării la Asociaţia 
„Baschet – Club Timişoara”. 
 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi 

sport, Comisia pentru administraţie publică şi Comisia pentru relaţii şi cooperare internă 
şi externă. 

Dacă sunt discuţii ? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
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Consiliul judeţean Timiş, respectiv Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 
Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  
Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorhe, Cojocaru Silvia, 
Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Hehn 
Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin,  
Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu 
Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate 
proiectul de hotărâre.  
 
 

Punctul nr. 9 – Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor 
Consiliului Judeţean Timiş în Consiliile de Administraţie ale unor unităţi 
spitaliceşti din Judeţul Timiş. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Din analiza proiectului în Comisia de sănătate şi protecţie socială şi Comisia de 

administraţie publică, precum şi din discuţiile în cadrul grupurilor de consilieri judeţeni a 
rezultat că se vor formula propuneri în cadrul plenului şedinţei consiliului judeţean.  

Rog să formulaţi propuneri. 
 
 Domnul vicepreşedinte Liviu Borha 
 Aş vrea să fac un amendament,  întrucât ulterior discuţiilor din comisie a mai 
venit o solicitare pentru Spitalul Militar,  propun  ca la punctul 5 să fie trecute 
nominalizările pentru Spitalul Militar.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Supun la vot amendamentul domnului vicepreşedinte Liviu Borha. 

Consiliul judeţean Timiş, respectiv Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 
Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  
Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorhe, Cojocaru Silvia, 
Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Hehn 
Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin,  
Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu 
Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate 
amendamentul. 

 
Domnul consilier judeţean Sarmeş Dan  

 Propunerile din partea Alianţei pentru Timiş sunt următoarele: 
 

Art.1. – Dl. Laitin Mihai se numeşte reprezentant în calitate de membru 
permanent, iar dl. Pleş Horia se numeşte reprezentant în calitate de membru supleant în 
Consiliul de Administraţie la Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Timişoara. 

 
Art.2. – Dl. Lihtei Olimpiu se numeşte reprezentant în calitate de membru 

permanent, iar dl. Banciu Christian se numeşte reprezentant în calitate de membru 
supleant în Consiliul de Administraţie la Spitalul Clinic C.F. Timişoara. 

 
Art.3. – Dl. Petruş Teodor se numeşte reprezentant în calitate de membru 

permanent, iar dna. Ilica Elena Laura se numeşte reprezentant în calitate de membru 
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supleant în Consiliul de Administraţie la Spitalul de Psihiatrie şi pentru Măsuri de 
Siguranţă Jebel. 

 
Art.4. – Dl. Baniaş Leon Marian se numeşte reprezentant în calitate de membru 

permanent, iar dna. Palici Elena se numeşte reprezentant în calitate de membru 
supleant în Consiliul de Administraţie la Spitalul de Psihiatrie Gătaia. 

 
Art.5. – Dl. Tatu Romulus se numeşte reprezentant în calitate de membru 

permanent, iar dl. Bratu Nicolae se numeşte reprezentant în calitate de membru 
supleant în Consiliul de Administraţie la Spitalul Militar de Urgenţă Timişoara. 
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Respectăm propunerile făcute şi vă anunţ că noi, consilierii judeţeni din cadrul 
PDL nu facem nici un fel de propunere ci doar respectăm propunerile făcute de 
dumneavoastră.  De asemenea, ne vom abţine de la vot.  Aşa cum am spus respectăm 
propunerile făcute de dumneavoastră şi în acelaşi timp respectăm din punct de vedere 
profesional pe cei nominalizaţi.  
 
 Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
 Dumneavoastră, aveţi reprezentanţi peste tot şi acum mai băgăm şi noi câte un 
reprezentant. Aveţi majoritatea reprezentanţilor în Consiliile de Administraţie şi vrem şi 
noi să fim reprezentanţi pentru că sperăm să ne promovăm politica noastră.  
 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Supun la vot nominalizările făcute.  
 Consiliul judeţean Timiş, a aprobat nominalizările, respectiv proiectul de hotărâre  
cu 18 voturi „pentru” din partea domnilor Borha Liviu, Adam Crăciunescu, Mihoc Marcel, 
Bojin Titu, Matei Viorel, Szatmari Ioan – Ştefan, Băcanu Horea – George, Rotărescu 
Vasile, Tiuch Cătălin,  Suciu Matei, Coifan Viorel – Gheorghe, Sasca Viorel – Zoltan, 
Supuran Sorin, De Maio Leontin – Nicolae, Hehn Dorin Olimpiu, Cârceie Marius Radu, 
Sarmeş Dan Ion, Costa Cosmin Lăscuţ  şi 13 abţineri din partea domnilor  Ostaficiuc 
Constantin, Stancu Traian, Moza Ovidiu Samuil,  Crişan Lelica, Preunca Daniel, Bitea 
Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă,  Cândea Iosif – Dorin, Nodiţi Gheorghe, Munteanu Sorin, 
Cojocaru Silvia, Răvăşilă Emilian Florin, Eftimie Mariana.  
 

 
Punctul nr. 10 – Diverse. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

 Dacă sunt intervenţii la acest punct? 
 
 Domnul consilier judeţean Matei Viorel  
 Având în vedere temperaturile ridicate şi ploile din ultima perioadă  au afectat 
foarte mult plantele şi au dus la apariţia multor dăunători ai acestora, consider că datoria 
Camerei Agricole este de a proteja plantele împotriva dăunătorilor.  Din acest motiv cred 
că este bine să aveţi o discuţie cu reprezentanţii Camerei Agricole în acest sens.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Observaţia dumneavoastră este corectă şi domnul director de la Camera Agricolă  
va fi invitat  marţi la ora 13, 30 pentru a putea avea o discuţie pe această temă.  
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 Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
 Cu Aeroportul Cioca am făcut adevărate progrese, însă nu acelaşi lucru putem 
spune despre celelalte societăţi comerciale. De aceea, trebuie să venim în plen cu 
propuneri concrete pentru rezolvarea acestor situaţii.  
 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Am discutat despre aceste probleme şi DRUMCO este de acord să cumpere 
acţiunile noastre.  
 
 Domnul consilier judeţean Marcel Suciu 
 Ne confruntăm de ceva timp cu transportatori ilegali care folosesc autovehicule 
cu 5 şi 8 locuri. Acestea sunt autoturisme care nu se încadrează şi nu se supun 
licenţierii.  
 Multe societăţi de transport refuză să mai facă transportul pe ieşirile principale 
pentru că pe acestea sunt 40 – 50 de transportatori  care practica transport ilegal.  
 Au fost luate măsuri, există o  Ordonanţă care permite ridicarea taloanelor şi a 
numerelor de înmatriculare ale autoturismelor care practica transport ilegal însă se 
aşteaptă normele de aplicare. De asemenea, există un cadru care permite amendarea 
cu 10 milioane însă forurile competente trebuie să elimine acest fenomen.  
 De aceea, vă rog să interveniţi la toate forurile competente în acest sens pentru a 
preîntâmpina şi stopa transportul ilegal.  
  
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Observaţia dumneavoastră este corectă şi vă pot spune că am făcut solicitări 
scrise către poliţie pentru a se implica în eradicarea acestui fenomen.  
 
 Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
 Pentru licitaţia panourilor fotovotaice a fost constituită o comisie. Aş dori ca toată 
componenţa acestei comisii să fie informată din timp în cazul în care este o nouă licitaţie 
întrucât trebuie să ştim exact ce conţine caietul de sarcini.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Dacă mai sunt şi alte intervenţii? Dacă nu, dată fiind epuizarea ordinei de zi, 
declar închise lucrările  şedinţei ordinare a Consiliului judeţean Timiş.   
 

 
 
 

 
PREŞEDINTE,       SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ,     

     Constantin OSTAFICIUC                 Petrişor NĂDĂŞTEAN 
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